
ПРОТОКОЛ №20 

засідання постійної комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами 

 

28.11.2017 р.           14.00 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього членів комісії – 5 чол. 

Присутні: Калюжна Т.О., Собко А.І., Міхняк Б.Г. 

Відсутні: Бірюк Л.В., Мельничук І.О. 

Запрошені: Береза О.А. – заступник голови громадської ради, Демчук Л.Г. – завідувач 

юридичного відділу. 

Головує: Собко А.І. – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Розгляд пропозиції Громадської ради при виконавчому комітеті щодо усунення 

порушення Закону України «Про доступ до публічної інформації» шляхом виключення 

обмежувальної норми із Порядку участі громадськості у діяльності Хмельницької міської 

ради. 

2. Розгляд пропозицій депутатів міської ради щодо внесення змін до Регламенту 

міської ради VII скликання. 

3. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Пропоную розглянути пропозицію Громадської ради при виконавчому 

комітеті щодо усунення порушення Закону України «Про доступ до 

публічної інформації» шляхом виключення обмежувальної норми із 

Порядку участі громадськості у діяльності Хмельницької міської ради. 

Громадська рада зазначає, що 18 травня 2016 року рішенням шостої 

сесії міської ради №11 було затверджено «Порядок участі 

громадськості у діяльності Хмельницької міської ради» в якому в п.11 

передбачено наступне: «якщо особа бажає бути присутньою на 

засіданні постійної комісії чи сесії ради, вона повинна не пізніше ніж за 

2 дні до засідання звернутися з відповідною письмовою заявою до 

відділу сприяння діяльності депутатам». Цей пункт рішення прямо 

суперечить п.4 ст.3 Закону України «Про доступ до публічної 

інформації», яким гарантується доступ до засідань колегіальних 

суб’єктів владних повноважень, та ч.17 ст.46 Закону України «Про 

місцеве самоврядування», який зазначає, що сесії міської ради 

проводяться гласно із забезпеченням права кожного бути присутнім на 

них, а тому має бути виключений із тексту затвердженого Порядку.  

ВИСТУПИЛИ: 

Калюжна Т.О. 

 

На мою думку це доречна пропозиція, яка належно обґрунтована і має 

бути підтримана, оскільки рішення органів місцевого самоврядування 

не може суперечити чинному законодавству України. 

В обговоренні прийняли участь депутати: Собко А.І., Міхняк Б.Г., Калюжна Т.О. 

Собко А.І. – голова 

комісії 

Ставлю на голосування підтримати пропозицію Громадської ради та 

винести на чергову сесію міської ради проект рішення «Про внесення 

змін до Порядку участі громадськості у діяльності Хмельницької 

міської ради» наступного змісту: 

1. п.11 Додатку до рішення шостої сесії №11 від 18.05.2016 викласти у 

новій редакції «прозорість у роботі ради забезпечується через 

створення можливостей присутності громадян на пленарних засіданнях 



сесій ради та постійних комісій». 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

Пропозиція підтримана. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати пропозицію Громадської ради щодо внесення змін до 

рішення шостої сесії Хмельницької міської ради №11 від 18.05.2016 

року. 

2. Протокольно доручити відділу сприяння діяльності депутатам 

підготувати на чергову сесію міської ради проект рішення щодо 

внесення змін до рішення шостої сесії Хмельницької міської ради №11 

від 18.05.2016 року «Порядок участі громадськості у діяльності 

Хмельницької міської ради» та викласти п.11 додатку до рішення в 

новій редакції «прозорість у роботі ради забезпечується через 

створення можливостей присутності громадян на пленарних засіданнях 

сесій ради та постійних комісій». 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Пропоную розглянути пропозиції депутатів міської ради щодо 

внесення змін до Регламенту міської ради VII скликання. До комісії 

завернулась депутат Нагорна Т.В. з переліком запропонованих змін до 

Регламенту міської ради VII скликання. 

ВИСТУПИЛИ: 

Міхняк Б.Г. 

 

Ознайомившись із запропонованими змінами до Регламенту міської 

ради VII скликання, які запропонувала депутат Нагорна Т.В. хочу 

зазначити, що більшість із них є достатньо обґрунтованими і 

доречними, проте до деяким з них є питання, на які б хотілося отримати 

відповідь і обґрунтування необхідності їх прийняття від розробника 

запропонованих змін. Оскільки депутат Нагорна Т.В. не присутня на 

засіданні постійної комісії і не зможе надати нам пояснення 

запропонованих нею змін до регламенту міської ради VII скликання, 

вважаю недоречним розглядати це питання без її присутності. 

В обговоренні прийняли участь депутати: Собко А.І., Міхняк Б.Г., Калюжна Т.О. 

Собко А.І. – голова 

комісії 

Підтримуючи пропозицію депутата Міхняк Б.Г., хочу зазначити, що 

прийняття змін до регламенту міської ради це процес який потребує 

обговорення, юридичного аналізу, щоб новоприйняті зміни не 

викликали колізію норм, які будуть суперечити одна одній. Тому 

вважаю доречно розглядати та приймати запропоновані зміни після їх 

детального вивчення та у присутності доповідача. 

Ставлю на голосування пропозицію взяти запропоновані депутатом 

нагорною Т.В. зміни до регламенту міської ради VII скликання до 

відома, а на наступному засіданні постійної комісії у присутності 

доповідача та представника юридичного відділу більш детально 

розглянути усі запропоновані зміни, заслухавши обґрунтування 

доповідача та аналіз представника юридичного відділу. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

Пропозиція підтримана. 

ВИРІШИЛИ: 1. Пропозиції надані депутатом Нагорною Т.В. щодо внесення змін до 

Регламенту міської ради VII скликання взяти до відома. 

2. Розглянути запропоновані зміни до Регламенту міської ради VII 

скликання на наступному засіданні постійної комісії у присутності 

доповідачів по запропонованих пропозиціях. 

 

Голова комісії         А.Собко 

 

Секретар комісії         Т.Калюжна 


